

EDİTÖRDEN

Hamd alemlerin Rabbi olan Allah'a; salât ve selâm alemlere rahmet olarak gönderilen Hz. Muhammed üzerine olsun!

Bundan beş yıl önce genç akademisyen arkadaşlarla bilimsel bir yolculuğa çıkma niyetiyle Uluslararası Hadis Araştırmaları Dergisi'ni yayın dünyasının taktirlerine sunduk. Bu günleri bize gösteren Rabbimize hamd ederek karşınıza çıkıyoruz. Bu süreç içerisinde gerek akademik dergicilik gerek yayıncılık anlamında birçok merhale kat ettik. Bu serüvende bize destek olan Dergipark platformu kurucu ve yürütücülerine en derin şükranlarımızı sunuyoruz. Beş yıllık yayın periyodu birçok açıdan bir dönüm noktası olarak kabul edilir. Bu dönüm noktasını geride bırakan Hadith dergisinin artık kıdemli bir ihtisas dergisi olarak tavsif edilebileceğini söyleyebiliriz.

Bu sayı ile birlikte 8 sayılı bir birikimin oluşmasını temin etmiş olduk. Bu süreçte ulusal ve uluslararası dergi standartlarını kazanma gayreti içinde olduk ve hamdolsun bu sayımızla birlikte bu şartları haiz bir dergi ile huzurunuzla çıkıyoruz.

Türkiye'de akademik dergiciliğin birçok problemi bulunmaktadır. Bu problemlerin hemen hemen tümünü yaşadığımızı ifade edebiliriz. Bunlara ilaveten çok spesifik bir alanda ihtisas dergisi olmanın da meydana getirmiş olduğu bir alan daralması söz konusudur. Ancak gerek editör heyetimiz gerek editör yardımcılarımız, yayın kurulumuz, dil editörlerimiz ve bilimsel danışma heyetimizin özverili çalışmaları ile bunları bir bir aşmış bulunmaktayız. Şu an itibariyle uluslararası alan indeksleri tarafından taranan bir dergi olmanın yanında yazarlarımız tarafından bize gönderilen çalışmaların titizlikle editöryal çalışmasının yapıldığı ve bir yazın atölyesi gibi çalışan dergi hüviyetini kazandığımızı söyleyebiliriz.

Bu sayımızda iki Arapça ve üç Türkçe araştırma makalesi ile bir kitap değerlendirmesi mahiyetindeki çalışmalarla karşınıza çıkmış bulunuyoruz. Çalışmaları olmasa bizlerin de var olamayacağı akademisyen hocalarımıza bu vesile ile teşekkür etmek istiyoruz.

Bu sayının çıkmasında emeği geçen ön inceleme editörlerimize ve editör yardımcılarımıza özellikle teşekkür etmek istiyorum. Ayrıca her bir makaleyi daha iyi bir akademik yazın olarak ortaya çıkması için dikkatlice okuyan ve tenkit eden hakemlerimizin hakkını da ödeyemeyiz.

Son olarak kıymetli okurlarımız! Sizlere hadis ve sünnet ihtisas alanıyla ilgili bu bilgi şölenine bizimle birlikte katıldığınız için çok teşekkür ediyor, iyi okumalar diliyoruz.

Doç. Dr. Abdulvahap ÖZSOY
Baş Editör

EDITORIAL

Praise be to Allah, the Lord of the worlds; Peace and blessings be upon Muhammad (PBUH), who was sent as a mercy to the worlds!

Five years ago, with the intention of embarking on a scientific journey with young academicians, we presented the International Journal of Hadith Studies to the appreciation of the publishing world. We come before you by praising our Lord, who has led us to these days. In this process, we have covered many stages in terms of both academic journalism and publishing. We express our deepest gratitude to the founders and executives of the Dergipark platform, who have supported us in this adventure. The five-year broadcast period is considered a turning point in many respects. We can say that Hadith journal, which has left this milestone behind, can now be described as a senior specialized magazine.

With this issue, we have reached an 8-issue accumulation. In this process, we have made an effort to gain national and international journal standards, and we have prepared an issue that meets these conditions.

Academic journalism has many problems in Turkey. We can say that we experience almost all of these problems. In addition to these, we address a narrower field for being a specialized journal in a very specific field. However, with the devoted efforts of our editorial board and assistant editors, language editors, and scientific advisory board, we have surpassed them one by one. As of now, besides being a journal cited by international field indexes, we can say that the studies sent to us by our researchers are meticulously edited and that we have gained the identity of a journal that works like an academic writing workshop.

In this issue, we have appeared before you with two Arabic and three Turkish research articles and a book review. We would like to take this opportunity to thank our researchers and scholars; we would not be able to exist without their work.

I would like to especially thank our editors and assistant editors who contributed to the publication of this issue. In addition, we cannot pay the right to our referees who carefully read and criticize each manuscript so that each article in the journal is improved substantially.

Finally, our dear readers; we would like to thank you very much for participating in this information feast on the field of hadith and sunnah specialization with us, and wish you a good reading.

Assoc. Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY
Editor-in-Chief

رئاسة تحرير المجلة

الحمد لله رب العالمين. والصلاة والسلام على محمد صلى الله عليه وسلم الذي بُعث رحمة للعالمين!

قبل خمس سنوات ، وهدف الانطلاق في مسيرة علمية مع الأكاديميين الشباب ، قدمنا المجلة الدولية لدراسات الحديث النبوي خدمةً لعالم النشر العلمي. نقف بين يدي بحمد ربنا الذي قادنا إلى هذه الأيام. في هذه العملية ، قمنا بتغطية العديد من المراحل من حيث الابحاث الأكاديمية والنشر. نعرب عن عميق امتناننا لمؤسسي منصة Dergipark والمديرين التنفيذيين ، الذين دعمونا في هذه المسيرة، والتي تعتبر فترة النشر البالغة خمس سنوات نقطة تحول في كثير من النواحي. يمكننا القول إن مجلة الحديث ، التي تركت هذا الإنجاز وراءها ، يمكن وصفها الآن بأنها مجلة متخصصة رفيعة المستوى.

مع هذا الإصدار ، وصلنا إلى ثمانية إصدارات. في هذه العملية ، بذلنا جهداً لاكتساب معايير المجلات الوطنية والدولية ، وقمنا بإعداد عدد يستوفي هذه الشروط.

الاعمال الأكاديمية لديها العديد من المشاكل في تركيا. يمكننا القول أننا نواجه كل هذه المشاكل تقريباً. بالإضافة إلى ذلك ، فإننا نتعامل مع مجال أضيّق لكوننا مجلة متخصصة في مجال محدد للغاية. ومع ذلك ، وبفضل الجهود المخلصة لهيئة التحرير والمحريين المساعدين ومحري اللغات والمجلس الاستشاري العلمي ، فقد تفوقنا عليها واحدة تلو الأخرى اعتباراً من الآن بإذن الله ، بالإضافة إلى كونها مجلة يتم الاستشهاد بها من قبل فهارس المجال الدولية ، يمكننا القول أن الدراسات التي أرسلها باحثونا إلينا تم تحريرها بدقة وأنا اكتسبنا هوية مجلة تعمل مثل ورشة الكتابة الأكاديمية.

في هذا العدد ، ظهرنا أمامكم بمقالتين بحثيتين عربيتين وثلاث مقالات بحثية تركية ومراجعة كتاب. نود أن نتنهنز هذه الفرصة لنشكر باحثينا وعلمائنا. فلن نكون قادرين على الوجود بدون عملهم.

أود أن أشكر بشكل خاص المحررين والمحررين المساعدين الذين ساهموا في نشر هذا العدد. بالإضافة إلى ذلك ، لا يمكننا تفويت الجهود البارزة للمحكمين الذين قرأوا بعناية ونقدوا كل بحث بحيث يتم تحسين كل بحث في المجلة بشكل كبير.

وأخيراً قراءنا الأعزاء ؛ نود أن نشكركم جزيل الشكر على مشاركتكم في وليمة المعلومات هذه معنا في مجال تخصص الحديث والسنة ، ونتمنى لكم قراءة جيدة.

Assoc. Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY

رئيس التحرير